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Během svého studia jsem se setkal s kladnými zkušenostmi, ale bohužel i se 
zápornými. Z tohoto důvodu jsem se rozhodl kandidovat do AS FEL, chci se pokusit 
některé věci zlepšit či některé věci úplně odstranit. Transformace vysokých škol je na 
dobré cestě, ale jedná se o běh na dlouhou trať. Má výhoda je ta, že mám zkušenosti 
také z praxe. Tudíž mohu nabídnout pohled jak ze strany studenta VŠ tak i člověka z 
praxe.   

 
 

Mé cíle: 

 Rozvoj individuality studenta 
 Preference kvality před kvantitou 
 Větší spolupráce s firmami a tedy vice praxe než teorie 
 Kvalitní výuka jazyků a podpora studia v angličtině 
 Zkouškové termíny a státní zkoušky v září 
 Spolupráce se zahraničními univerzitami či přejímání některých předmětů z daných univerzit 
 Kvalitní profesoři 
 Vice elektronických materialů 
 Rozšiřování studijních oborů 
 Motivace studentů pro pokračování v magisterském či doktorantském studiu 
 Zlepšování pověsti a prestiže ČVUT FEL 
 Rozšíření KOSu o další funkce 
 Rozšíření WiFi 

S kandidaturou do AS FEL souhlasím  V Praze dne 9.10.2009      ................................................  
                      Jan Boháč (bohacj2@fel.cvut.cz) 


